
Het is een slechte stap van de overheid om de e-sigaret uitsluitend via de tabak-
speciaalzaak te gaan verkopen. 

 Iedere winkel waar nu tabak wordt verkocht weet uit de praktijk, dat sigarettenrokers 
succesvol kunnen stoppen als ze over gaan op e-sigaret en daarin hun nicotine mg 
verminderen. We hebben zo al vele ex-rokers geholpen, die dit met eerdere 
pogingen niet lukten. 

De e-sigaret kwam met name negatief in het nieuws door de wegwerp-vapes 
afgelopen jaren met al hun smaakjes/leds en hippe kleuren. 

Deze vape gebruiker besteld/koopt dit nog steeds over de grens, dat moet je dus 
Europees aanpakken.  

De gewone e-sigaret(vullen met e-liquid in verschillende nicotine gehaltes)  moet 
beschikbaar blijven om sigarettenrokers te helpen nicotine minderen en daarmee te 
kunnen stoppen. 


